
 
 
 
Protokoll 

    Botkyrka Brukshundklubb 
    Styrelsemöte 2007-01-22 
 
Närvarande.  Ej närvarande. 
Lena Jernström Robert Carlson 
Silva Holmér 
Ulrik Bergquist 
Lars-Erik Johansson 
Jenny Mellåker 
Crister Rosenberg 
Kerstin Sundberg 
Ulrika Pettersson 
Anette Johansson 
Kristina Löfgren 
Jeanette Liljebäck 
Pernilla Lövström 
 
§ 1. Mötet öppnas. 
 Ordföranden hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet öppnat. 
§ 2. Dagordning. 
 Föreslagen dagordning godkändes. 
§ 3. Val av justeringsman. 
 Föreslogs och valdes Kristina Löfgren att justera dagens protokoll 
§ 4. Godkännande av föregående protokoll. 
 Protokoll 2006-12-19 godkändes och lades till handlingarna. 
§ 5. Skrivelser. 

a) inkomna. 
Från Sörmlandsdistriktet. Distriktsstyrelsemöte i Botkyrka samt samtal med Botkyrkas 
styrelse. Åtgärdat per telefon. Se vidare under beslut styrelser. 
Från SBK. Medlemsstatistik.   Arkiv 
Från SBK. Beslut från VU i SKK:s prov och tävl.kom. Arkiv 
SBK-Info nr 1/07    Anslås 
Från SKK. Bestämmelser för korning   Arkiv 
Från SBK. Styrelseförteckning Lokalklubb.   Till 2007 års styrelse 
Från Sörmlandsdistriktet. Hyra av stuga,planer etc för rasklubb       Arkiv 
Från Intervet AB. Intresseanmälan för fästingproblematik mm.        Till 2007 års styrelse   
Från KFV. Katastrofhjälp fåglar och vilt   Arkiv 
Från Sörmlands D-rus. Beskrivarutbildning  RUS 
utgående. 
Inga 

§ 6. Beslut skrivelser. 
 Distriktets förslag på möte i Botkyrka var den 21 februari. Då den nya styrelsen  
 knappt hunnit tillträda har vi föreslagit distriktet att förlägga möte i Botkyrka  
 längre fram i vår. Detta har också accepterats av distriktet. 
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§ 7. Rapporter. 
 a) ekonomiska. 
 Klubbens tillgångar är enligt följande: Postgiro 29 726 Postgiro tävling 1 468  
 Bank 3 811 ICA 65 359 Stadshypotek 173 189 och handkassa 3 899 
 
b) övriga. 

Valberedningens förslag förelåg. Noterades at såväl förslag på ordförande som 
sekreterare saknades. Bådar inte gott inför årsmötet.  

§ 8. Sektorer/kommitteér 
 Hundägarutbildningssektorn. 
 Den 4/2 samt den 18/2 är det möjligt att göra omprov/inträdesprov till  
 kurserna. 
 Tävlingssektorn. 
 Noterades att Anette Värme är ny prisansvarig. 
 Mötet den 17 januari hade fallit väl ut. Endast ansvariga för elitspåren 
 saknas. 
 Noterades att Marie Olsson ingår i lydnadspoolen. Den 4/2 har man möte 
 för genomgång av de nya lydnadsprovsreglerna. Lars-Erik och Ulrik deltar. 
 Informerades om att Botkyrka även 2006 har erövrat Yvonne Brinks pris 
 för bästa klubb vad avser mest uppflyttade och godkända ekipage i appell- 
 klass. Men när det gäller distriktets bästa tävlingsklubb hamnade Botkyrka 
 först på 4:e plats. Så dåligt har vi inte placerat oss på många år. 
 PR/INFO. 
 Framfördes önskemål om att lydnadspoolen skulle ha en egen sida. 
 Anläggningskommittén. 
 Noterades att det var ordentligt plogat. En eloge till Crister 
 Utmärkelsekommittén. 
 Bengt Hyttsten har varit medlem i 25 år. Styrelsen konstaterade att han under 
 många år gjort stora insatser för klubben och beslutade därför att utse Bengt  
 till hedersmedlem. 
 Rasutvecklingssektorn. 
 Inget nytt. 
 Kök/Servering. 
 Till funktionärsfesten var 39 stycken anmälda. Dricka och mat enligt gängse  
 normer. 
§ 9. Övrigt. 
 Beslutades att Irene skall avtackas onsdagen den 31 januari. Ordföranden  
 svarar för förtäring och sekreteraren svarar för avskedspresent. 
§ 10. Nästa möte. 
 Nästa möte blir den10 februari klockan 10,00 
§ 11. Avslutning. 
 Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet klockan 20,20 
Vid protokollet 
 
Ulrik Bergquist/Sekreterare  Lena Jernström/Ordförande 
Justeras 
 
Kristina Löfgren 
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